
Motion till riksdagen 

1989/90: So253 
av Eva Goes m.fl. (mp) 
Utbildning av flera ledarhundar 

Under de senaste åren har det blivit allt svårare att få en ledarhund för syn· 

skadade. Detta beror mycket på att det varit svårt att få fram bra ämnen till 

ledarhund samt att valpsjuka härjat på hundskolan. 

Samarbetet mellan hundskolan och djursjukhuset i Sollefteå är av stor be· 

tydelse. Staten måste i sin förhandlinsposition, därför slå vakt om, att djur

sjukhuset ges sådana villkor att det kan drivas vidare. 

Snabb rekrytering behövs, för att få fatt i och utbilda lämpliga hundar. 

Valpsjukan medförde ett allvarligt avbräck i utbildade ledarhundar. Många 

synskadade väntar och har väntat förgäves på sin "bäste vän". För dem är 

ledarhunden en ovärderlig hjälp och trygghet. 

Hemställan 

Med hänvisning till det anförda hemställs 

l. att riksdagen som sin mening ger regeringen till känna vad i mo

tionen anförts om ledarhundar för synskadade, 

2. att riksdagen som sin mening ger regeringen till känna vad i mo

tionen anförts om djursjukhusets roll för hundskolan. 
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